
                                                                                                                                     

     
  

Prezydent Miasta Zabrze

Urząd Miejski, 41-800 Zabrze, ul. Powstańców Śląskich 5-7, www.miastozabrze.pl

Zabrze, 10 września 2024  r.

BRM.0003.266.2024  

Pan

Maciej Zgrzendek

Rada Miasta Zabrze

Dotyczy: odpowiedzi na interpelację radnego 

Interpelacja:

1. Stan faktyczny stanowiący kontekst złożonej interpelacji:

Linia autobusowa M1 pomija znaczną część Zabrza, mimo infrastrukturalnej możliwości, 
aby zatrzymać się przy węźle Poremba/ Zaborze.

2. Zgłaszam interpelację następującej treści:

Proszę o wprowadzenie zmiany w rozkładzie jazdy autobusu M1 :

• w stronę Gliwic, aby autobusy zatrzymywały się na nowym przystanku Zaborze 
Wolności na łącznicy zjazdowej z DTŚ, gdzie po niedawnej przebudowie węzła 
wybudowano zatoczkę, zdaje się  w tym celu. Przystanek ten jest zlokalizowany 
w okolicy dużego osiedla, a także umożliwia przesiadki na inne linie autobusowe 
i tramwajowe.

• Proszę również o wyznaczenie/budowę przystanku w przeciwnym kierunku, tzn. 
na łącznicy  wjazdowej na DTŠ w kierunku Katowic. Sprawa jest również o tyle 
ważna, że podczas przebudowy katowickiego węzła kolejowego część 
pasażerów pociągów zmuszona będzie korzystać z szybkich  linii autobusowych 
M24 i wspomnianej Ml, a przesiadki w tym miejscu umożliwią dostanie się do 
pozostałych obszarów miasta.

Jeśli wyznaczenie/budowa przystanku w kierunku Katowic nie byłaby możliwa do 
realizacji w krótkim horyzoncie czasowym, to proszę niezwłocznie o wprowadzenie 
zatrzymywania się autobusu jadącego  w kierunku Gliwic.

Sprawę prowadzi:

Krzysztof Mikołajczak   

(Główny specjalista ds. 
uzgodnień ruchu 
drogowego), 
tel. 32 27 39 660

http://www.um.zabrze.pl/
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Odpowiedź:

W odpowiedzi na Pana interpelację informuję, że linia M1 jest linią metropolitalną 
finansowaną i organizowaną przez Górnośląsko-Zagłębiowską Metropolię, w związku 
z powyższym decyzje w sprawie zmiany trasy jej przejazdu pozostają w  kompetencjach 
ww. podmiotu. W dniu 20 czerwca 2023 r. Miasto Zabrze wystąpiło z prośbą o włączenie 
do obsługi przez linię M1 przystanku położonego na zjeździe z DTŚ w rejonie dyskontu 
Lidl na wysokości ul. Wolności 510 w kierunku Gliwic oraz włączenie jednego z 
przystanków położonych wzdłuż ul. Wolności w kierunku Katowic, jednak otrzymało 
negatywną odpowiedź organizatora transportu zbiorowego. Jednocześnie informuję, że 
w  trosce o polepszenie skomunikowania Dzielnicy Poremba  prośba o zatrzymywanie 
linii M1 zostanie ponowiona, a o stanowisku Górnośląsko-Zagłębiowskiej Metropolii 
zostanie Pan poinformowany odrębnym pismem.

Podpisano elektronicznie.

Agnieszka Rupniewska

Prezydent Miasta

10 września 2024  r.
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